

2020年4月

_{督印人}:陳保琼博士 Publisher: Dr Betty Chan

> www.ycef.com childnews@ycef.com

甚麼也不可? What Can I Do?















停課不停學

受到新型冠狀病毒疫情影響,本港學校已經停課,孩子須要在家學習。幸而創新科技為教育界帶來前所未有的革新,老師善用網上資源,加上家長配合,孩子做到「停課不停學」。

老師透過Microsoft Teams和Zoom等雲端協作平台,同時向多名學生授課,每節課的長度比平常短一些,讓孩子不用長時間看着屏幕。在課堂前後,孩子亦能在平台與久未見面的同學聊天聯誼。

網上還有很多互動式的學習遊戲供家長和孩子選擇,中、英、數、科學實驗、程式編寫、音樂、美術、家庭園藝、親子廚房……應有盡有,在家都能有趣愉快地學習。





Keep Learning during School Suspension

Due to COVID-19, school classes in Hong Kong have been suspended and children have to continue their studies at home. With the help of technology, teachers make use of the online resources and work with parents so that children can keep on learning.

Through Microsoft Teams, Zoom and other cloud platforms, teachers hold classes for many students at the same time while the length of the classes is shorter than usual to avoid students looking at the screen for a long time. Before and after the classes, children can chat with their classmates.

There are also many interactive online learning games including all kinds of subjects and interests to let children learn happily at home with fun.

洗手歌 Hand Washing Song





1

水加梘液搓見泡 Wet your hands with water and soap

搓搓手掌同手背 Rub palms and back of hands











再搓指縫與指背 Rub between fingers and back of fingers

然後拇指及指尖 Rub thumbs and fingertips









5

最後不忘搓手腕 Don't forget the wrists

清潔完成二十秒 Washing for 20 seconds





English Zone





a. hand sanitiserb. bug spray



a. soupb. soap



a. desk b. mask



a. handkerchief b. tissue

你們親近神、神就必親近你們。有罪的人哪、要潔淨你們的手。心懷二意的人哪、要清潔你們的心。(雅4:8)



Come near to God and he will come near to you. Wash your hands, you sinners, and purify your hearts, you double-minded. (James 4:8)

編輯及製作 Editorial and Production : 鄭偉嗚 Terry Cheng、葉懷峯 Freeman Ip、麥素碧 Catherine Mak、方子聰 Paul Fong 印刷及出版 Printer and Publisher: 耀中教育機構有限公司 (地址:香港九龍塘森麻實道20號)